
Sayın Uşak Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Üyelerimiz…  

Hepinizi saygıyla selamlıyor ve Temmuz ayı toplantımızın odamız ve ilimiz 

açısından hayırlar getirmesini temenni ediyorum… 

SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİMİZ… 

Dün Türk ve dünya demokrasi tarihi açısından çok önemli bir dönüm 

noktası olan 15 Temmuz 2016 Cuma günü, halkımız tarafından bertaraf edilen 

darbe girişiminin 2’inci seneyi devriyesinde, hem şehitlerimizi, hem de 

milletimizin ortaya koyduğu kahramanlık destanını hatırladık.   

15 Temmuz gecesi şehit düşen vatandaşlarımızı andık, gazilerimizin 

yanında olduğumuzu gösterdik ve demokrasi adına önemli bir kazanım olan bu 

gün asla unutulmayacaktır.  

15 Temmuz, Türkiye’de darbeler dönemini tamamen kapandığı ve makus 

talihin değiştiği bir gündür.  

15 Temmuz, milli birlikteliğin, tüm güçlüklerin üstesinden gelebileceğinin 

en temel göstergesidir.  

15 Temmuz, demokrasimizin ve ülkemize duyduğumuz sevdamızın bir 

nişanıdır.  

Başta çatı kuruluşumuz olan TOBB olmak üzere, gerek Uşak Ticaret ve 

Sanayi Odamız ve gerekse ülkemizdeki bütün oda ve borsalar olarak, her daim 

devletimizin yanındayız ve ülkemizin huzuruna, ekonomisine ve geleceğine kast 

edenlerin de karşısındayız.  

Bizler işadamları ve sanayiciler olarak, bu memleketin büyük hedeflere 

ulaşmasından yanayız ve hedefe giden yolda ülkemizin dirliğine ve birliğine kast 

edenlerin de farkındayız.  

15 Temmuz gecesi, sadece Türkiye demokrasisine değil, aynı zamanda 

ekonomisine de kast edilmişti. Hain FETÖ ve işbirlikçilerinin amaçları, dürüstçe, 

alın teriyle ve devletine bağlılıkla çalışan işadamı, sanayici, esnaf ve çalışanı 

sindirmekti.  

15 Temmuz gecesi Türk ekonomisi büyük bir stres testinden geçti ve ne 

kadar sağlam temeller üzerine kurulu olduğunu bir kez daha ortaya koydu.  



Bu noktada TOBB ve ona bağlı odaların gösterdiği milli refleks çok 

önemliydi. Darbenin olduğu gece saat 00.22’de meydanlara çıkan sanayicimiz 

ve işadamlarımızın tek sloganı;  

“MİLLET İRADESİNİN VE DEMOKRASİNİN DIŞINDA HİÇBİR İRADEYİ 

TANIMIYORUZ, GÜN DEMOKRASİYE SAHİP ÇIKMA GÜNÜDÜR” oldu…  

15 Temmuz’da, hain FETÖ ve işbirlikçilerinin planladığı darbeyi 

engelleyen ve bu uğurda hayatını kaybeden şehitlerimizi bir kez daha rahmetle 

anıyorum.  

15 Temmuz’da etkin kökeni, dili ve siyasi görüşü ne olursa olsun ellerinde 

Türk bayraklarıyla meydanları dolduran aziz milletimize bir kez daha 

şükranlarımı sunuyorum.  

Ve diyorum ki; Cenab-ı Allah ülkemizi bu tip hain saldırılardan ve ayak 

oyunlarından korusun.  

 ÇOK SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİMİZ; 

İklim ve gündem açısından sıcak bir Temmuz ayını yaşıyoruz.  

Maalesef, yüreklerimizi dağlayan, ‘Nereye gidiyoruz, ne hale geliyoruz?’ 

sorusunu sormaktan kendimizi alamadığımız, kelimelerin ve sözün tükendiği 

olaylara şahit oluyoruz. 

Ankara ve Ağrı’da 2 minik yavrumuzun hunharca, adice ve alçakça katledildiğine 

dair haberler, kalbinde ‘VİCDAN’a yer olan tüm vatandaşlarımızı derinden üzdü.  

Ayrıca Bitlis’te 2 yaşındaki Sami Yusuf’un ve Hatay’da 6 yaşındaki Ufuk’un cansız 

bedenlerine ulaşıldığı haberleri, hepimizi gözyaşlarına boğdu.  

ARKADAŞLAR…  

Bu olaylar, sıradan 3. Sayfa haberleri değildir… Yaşanan bu acılar, sadece minik 

yavrularımızın yakın çevresini değil, hepimizin yüreğini dağlamıştır. Onların 

acıları, ana, baba, ağabey ve kardeş olan herkesin acısıdır.  

Bir çok suçun bir şekilde affı vardır. Kişi cezasını gerek kanun ve gerekse Allah 

katında çeker ve hesabını verir.  

Bu konuda Peygamberimiz Hz. Muhammed (S.A.V.) de; 



 "Şefkatli olmayana merhamet edilmez." Diye buyurmuştur.  

 Böylesine adi ve alçaklara, sapık, sadist ve şefkat yoksunlarına 

devletimizin gerekli cezayı vermesini istiyorum.  

ÇOK SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİMİZ; 

Temmuz ayında bir kor ateş de TOBB camiamıza düştü…  

Geçtiğimiz günlerde Osmaniye Ticaret ve Sanayi Odamızın değerli 

Başkanına ve yardımcısına menfur bir saldırı düzenlendi.  

Osmaniye Ticaret ve Sanayi Odası Başkanımız Sayın Devrim Aksoy, 

makamında uğradığı silahlı saldırıda yaralandı ve yardımcısı Sayın Hasan Ersoy 

ise yaşamını yitirdi.  

Bu alçak saldırıyı kınıyor, hayatını kaybeden kardeşimize Allah’tan 

rahmet, kederli ailesine ve iş dünyasına başsağlığı diliyorum.  

Yine yaralı olarak tedavi gören Osmaniye Ticaret ve Sanayi Odamızın 

Başkanı Sayın Devrim Aksoy’a da acil şifalar diliyorum. Umuyorum ki bu menfur 

saldırıyı düzenleyenler kanun önünde gerekli cezayı alacaklardır.  

ÇOK SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİMİZ; 

İlimizden ve Çorlu’dan 2 üzücü kaza haberi aldık. Uşak Organize Sanayi 

Bölgesi kavşağında meydana gelen zincirleme trafik kazasında, 2 minik 

yavrumuz hayatını kaybetti ve 17 kişi yaralandı. Mustafa ve Melek Temel 

kardeşlerin ölüm haberi ilimizi yasa boğdu.  

Son olarak bizi üzen elim bir hadise de Trakya’da meydana geldi. Tekirdağ 

Çorlu’daki tren kazasında, onlarca vatandaşımız hayatını kaybetti ve yüze yakın 

yaralı olduğu haberini aldık. Çok üzgünüz ve millet olarak başımız sağolsun 

diyoruz.  

Diliyoruz ki böyle elim kazalar, önceden alınacak tedbirlerle sıfıra iner. 

Giden mal ve mülk geri gelir, ama insan hayatı veya bir insanın kolu, bacağı veya 

her hangi bir uzvu geri gelmez.  

SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİMİZ… 



 Temmuz ayı ekonomik açıdan da; gerek küresel piyasalar ve gerekse 

ülkemiz için sıcak bir dönem oldu.  

 Ülkeler arasında yaşanan ticaret savaşları, Amerika, Çin, Rusya ve AB 

arasındaki patronaj yarışına, ülkelerin kendi içlerinde yaşadıkları problemler de 

eklenince, enerji fiyatlarında ciddi artışlar gündeme geldi.  

 Maalesef, dünyayı yöneten ve adına SÜPER GÜÇ dediğimiz ülkeler 

arasındaki didişmelerin faturası, çok ağır oluyor ve bu kabarık faturayı tüm 

dünya milletleri üstleniyor.  

 Oysa… 

Krizler ve kaoslarla yol alacağını sananlar, büyük bir yanılgının içinde 

olduklarını er veya geç görecekler.  

Çünkü tarihin her döneminde, her ülkede, her kentte ve her ne koşulda 

olunursa olunsun; 

Güçlü olan ve yenilmeyen yalnız azimdir. 

Türkiye, gerek küresel ölçekteki krizlerden ve gerekse kendi iç yapısından 

kaynaklanan problemlere rağmen, büyümeye yönelik AZİM ve 

KARARLILIĞINDAN vazgeçmeyecektir.  

Küresel ticaret savaşıyla bizim her hangi bir ilgimiz olmasa da, gerilim 

ortamından etkilenmememiz mümkün değildir.  

Bu nedenle, Uşak ve diğer illerimizde üretim yapan sanayicimize ve 

işadamlarımıza önerim, YENİ ve GÜVENLİ pazar arayışlarını bıkmadan ve 

usanmadan sürdürmeleridir. 

Gücün ve kaynakların, insana verilen değerle elde edildiği yeni bir 

dünyada yaşamaktayız.  

YENİ DÜNYA DÜZENİNDE, SINIRLAR İNSAN AKLININ 

ALAMAYACAĞI ÖLÇÜDE KÜÇÜLÜRKEN, PAZAR AĞI DA 

BİR O KADAR GENİŞLEMEKTEDİR.  



Artık risk analizleri ve mali disiplin de şirketler için 

olmazsa olmazlar arasındadır ve firmalarımızın bu 

konularda gerekli hassasiyeti göstermesini istiyorum.  

ÇOK SAYGIDER MECLİS ÜYELERİMİZ; 

Temmuz ayı, ülkemiz ekonomisi açıdan negatif verilerin ön plana çıktığı 

bir dönem oldu.  

Bizler işadamları olarak, ülkemizde alışverişin yapıldığı her ortamdan 

sorumluyuz. İhracat piyasasından, semt pazarına kadar ekonomiyle ilgili her 

mecra bizim için önemlidir.  

Bu bağlamda, Temmuz ayı özellikle PATATES ve SOĞAN fiyatlarının 

görülmemiş seviyelere çıktığı bir dönem olarak tarihe not düşülecektir.  

Patates ve soğan diyip geçmeyin, sadece patates üzerine ekonomik 

paradoksların konuşulduğu bir dünyada yaşıyoruz.  

Patatesi, PLATESTEN daha çok önemsiyoruz.  

Neyse ki hükümetimiz de bu konuda gerekli önlemleri aldı ve vatandaşın 

kursağından geçen bu nimetin fiyatlarında dengeyi sağladı.  

 

Patates ve soğanda yaşanan fiyat artışının bazı spekülatörlerin 

oyunlarından ibaret olduğunu bilmekteyiz. Maalesef vatandaşın yediği bir 

lokma ekmek üzerinden afaki derecede nemalanan bu kitle, sadece patates ve 

soğanda değil, et ve diğer gıda mamulleri piyasalarında da bir şekilde 

emellerine ulaşmaktadırlar.  

ÇOK SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİMİZ; 

TOBB’un Temmuz ayındaki verilere ilişkin analizlerinde göze çarpan bazı 

noktalar oldu.  

Bunları kısaca sizlerle paylaşmak istiyorum. TÜFE aylık yüzde 2,61 arttı ve 

EKİM 2011’den bu yana en yüksek rakamı gösterdi. Böylece yıllık enflasyon 



yüzde 15,39’a çıktı. Üretici fiyat endeksi de buna paralel olarak yüzde 3,03 

yükselerek yüzde 23,71’i gördü.  

 

 Olumsuz gelişmelerin ve rakamların yanında iyi diyebileceğimiz verilerde 

elimize ulaşmaya başladı. TÜİK’in sanayi üretimi Nisan 2018 endeksi bir önceki 

aya göre yüzde 0,9 artış gösterdi.  

ÇOK SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİMİZ; 

Hepinizin bildiği gibi 24 Haziran’da önemli bir seçimi geride bıraktık ve 

Cumhurbaşkanlığı hükümeti sistemini hayata geçirdik. Sayın Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip Erdoğan, yeni hükümeti kurdu ve çalışmalara başladı.  

Ayrıca kabinemizde çatı kuruluşumuz TOBB’un Kadın Girişimciler Başkan 

Yardımcısı Sayın Ruhsar Pekcan’ın yer alması, bizler için ayrıca memnuniyet 

verdi.  

Yeni hükümetimizin 2023, 2053 ve 2071 hedefleri yolunda büyük işler 

ortaya koyacağında dair güvenimiz tamdır ve işadamları olarak her zaman için 

devletimizin ve hükümetimizin yanında olacağımızı bir kez daha ifade ediyoruz.  

Bu bağlamda, yeni sistemin hayata geçmesi için göreve başlayan Sayın 

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ı ve kabinesini tebrik ediyor, ülkemiz 

için hayırlı ve uğurlu olmasını temenni ediyoruz.  

Toplumun her kesiminin olduğu gibi, biz sanayici ve işadamlarının da 

hükümetimizden bazı beklentileri var. 

 Yeni dönemde devlet teşviklerinin sektörel bazda ve ihtiyaç duyulan 

noktalara verilmesini, kurda dengenin sağlanmasını, ihracatçının yaşadığı temel 

sorunların ortadan kalkmasını ve bürokrasinin azaltılarak yapılacak işlemlerin 

daha hızlı yürümesini istiyoruz.  

Elbette Uşak için farklı taleplerimiz bulunuyor, fakat bunları zamanı 

geldiğinde devlet büyüklerimize hazırlayacağımız raporlarla sunacağız. Bu 

raporlarımız da sizlerin bize daha önce bildirdiğiniz sorunlar, talepleriniz ve 

önerileriniz doğrultusunda hazırlanacak.  

ÇOK SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİMİZ; 



 Uşak ve odamızla ilgili de kısa bir değerlendirme yapıp konuşmamı 

tamamlamak istiyorum.  

 TİM, Uşak’ta yapılan Haziran 2018 ihracatını açıkladı ve bir önceki yıla 

göre bir miktar düşüş gözlendi. 2017 Haziran’da 21 milyon 447 bin dolar olan 

ihracatımız, 2018’in aynı döneminde 18 milyon 340 bine düştü.  

 Bu rakamların moralimizi bozmasına izin vermeyeceğiz ve sonraki 

dönemler için daha fazla çalışıp, üretip ve yeni pazarlar bulup açığı kapatacağız.  

 Uşak Ticaret ve Sanayi Odası olarak, bu konuda uzman bir ekibimiz var ve 

her zaman sanayicimizin ve işadamlarımızın hizmetindedir.  

Ayrıca çatı kuruluşumuz olan Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’de 

ihracatın arttırılmasına yönelik önemli çalışmalara imza atıyor. TOBB’un 

işbirliğinde, Ekonomi Bakanlığı’nın destekleriyle, Halkbank ve Vakıfbank’ın 

katkılarıyla E-ihracat Seferberliği projesi başlatıldığının müjdesini sizlerle 

paylaşmak isterim. Şirketlerimizin, dünyanın en büyük teknoloji şirketlerinden 

biri olan, Alibaba’ya üyeliklerini destekleyecek olan proje ile amaç firmaların 

ihracat performanslarını arttırmak. Firmaların bu platformlara üye olmak için 

ödemeleri gereken bedelin ön finansmanını da TOBB yapacak. Sonrasında, 

üyelik bedelinin yüzde 80’ini Ekonomi Bakanlığı, geri kalan yüzde 20’yi, 

Halkbank ve Vakıfbank karşılayacak. Böylece firmalarımız, herhangi bir bedel 

ödemeden, küresel pazar yerlerine üye olabilecekler. 

Projenin lansman konuşmasında TOBB Başkanı Sayın Rıfat Hisarcıklıoğlu 

E-Ticaret üzerine çok güzel bir ifade kullandı, size aynen aktarmak istiyorum.                             

“İhracatta ekseni büyütmek, ufkumuzu genişletmek zorundayız. Şu an 

Türkiye’nin ihracat menzili yaklaşık 2.900 kilometre. Ama mesela Kore’ninki 

bunun iki katı kadar, tam 5,700 kilometre. Hindistan içinse bu menzil 6,200 

kilometre civarında. Küçücük İsrail’in ihracat menzili 5,600 kilometre. Demek ki 

dış pazarlara ulaşma için koşarken, bizim nefesimiz ancak diğerlerinin yarısına 

yetiyor. Menzili dar olanın ufku da dar olur. Menzili aşan, dünyanın nasıl bir yer 

olduğunu, menzili kısa olandan daha iyi bilir. İşte E-ticaret, bu ufkumuzu 

genişletmek için de çok önemli”. Diyerek ihracat konusunda almamız gereken 

yolu bizlere çok güzel özetledi.  



Bizlerde bu konudaki görevlerimizi ve ödevlerimizi iyi bilmeli ve bu konudaki 

çalışma performansımızı arttırarak ilerlemeliyiz.  

 

 ÇOK SAYGIDEĞER MECLİS ÜYELERİMİZ; 

 Kısa bir süre önce Meclis’in kabul ettiği ve hükümetimizin yürürlüğe 

koyduğu kamu alacaklarının yeniden yapılandırmasını kapsayan 7143 sayılı 

kanunla ilgili odamızda kapsamlı bir toplantı yaptık. Ve bu imkandan tüm 

üyelerimizin ve esnafımızın yararlanmasını istiyorum.  

 Odamız, yarınımız olan çocuklarımızın daha iyi koşullarda eğitim alması 

için de boş durmadı ve ilimizin saygın eğitim kurumlarından Kanyon Koleji’yle 

bir protokol yaptı. Buna göre UTSO üyeleri, Kanyon Koleji’nin vermiş olduğu 

indirim üzerine yüzde 10 gibi bir eğitim desteği alacaklar.   

 Eğitimle devam edecek olursak, odamızın sosyal sorumluluk çalışmaları 

kapsamında, ilimiz Alper Günbayram Anadolu Lisesine bir kütüphane 

kazandırdık ve burada eğitim gören yavrularımızın hizmetine sunduk.  

 Odamız için hareketli günlerin yaşandığı bir dönemi geride bıraktık ve çok 

sayıda ziyaretçi kabul ettik. Yeni son 1 ay içinde Kütahya Ticaret ve Sanayi 

Odamızın Başkan ve yöneticilerini ağırlayarak, karışıklı işbirliğimizi pekiştirdik.  

 Yine odamız, sektörlerin yaşadığı sorunlara çözüm noktasında önemli 

işler başarmaya devam ediyor. Bu kapsamda ilimizde reklam ve ilanlar başına 

alınan vergide indirime gidilmesini sağladık. Uşak Belediyemizin Başkanı ve 

yöneticileriyle yaptığımız görüşmelerin sonunda adet başına 0,13 kuruş olan 

reklam ve ilan vergisi, 0,05 kuruşa düştü. Bu kararın alınmasında emeği olan 

UTSO Yöneticilerine ve personelimiz ile Uşak Belediye Başkanımıza ve meclis 

üyelerine teşekkür ediyorum.  

 Son olarak odamız genel bir denetimden geçti ve ekibimizin iyi bir 

performans sergilediğini görmek bizleri ziyadesiyle memnun etti. Tüm UTSO 

yöneticileri ve personelimize teşekkür ediyorum.  

 Sözlerimi burada sonlandırıyor, beni dinlediğiniz için hepinizi saygı ile 

selamlıyorum.  


